
Jednání Komise pro rozvoj AS FSV UK, 30. 11. 16:30 (online)

Přítomni: Michal Parízek, Eliška Ullrichová, Ivan Cuker, Simona Rutová

Omluveni: Jaromír Soukup

I. Jinonice

Komise oceňuje avizované otevření budovy A do konce roku 2023. Komise se shodla na vhodnosti

zorganizování únorového kulatého stolu se zástupci vedení fakulty a studentských spolků otevřeného také

široké studentské účasti s účelem získat zpětnou vazbu na fungování campusu a zprostředkování

otevřené diskuze. Do té doby se komise (Eliška Ullrichová) spojí s OVVK s cílem získat informace, do jaké

míry je studenty a zaměstnanci využíván email jinonice@fsv.cuni.cz pro sběr podnětů.

V kontextu zabydlování campusu komise řešila: (1) praktické náležitosti pro studentský život, (2)

umělecké vybavení budov, (3) prezentace studentských a akademických prací, (4) prezentaci AS FSV UK.

V prvním bodě komise uvítala, že kuchyňka za aulou C117 bude k dispozici studentům vyjma velkých akcí

s cateringem konaných v dané aule. Za druhé, komise konstatovala, že umělecká výzdoba budov B a C

zatím nedosáhla diskutovaného stavu, např. s námětem na uspořádání studentské umělecké soutěže,

využití sochařského umění v depozitáři FSV, graffiti apod. Komise také shledala, že by bylo záhodno

výstavní prostory budov C a B využít k prezentaci studentských prací a akademických výstupů s možností

navázat na nový web vědy FSV, který je velmi povedený. Za čtvrté, komise diskutovala, zda by AS FSV UK

neměl mít v Jinonicích svou nástěnku pro zvýšení povědomí o dané instituci.

II. Udržitelnost

Eliška Ullrichová představila dosavadní činnost pracovní skupiny pro udržitelnost týkající se primárně
campusu v Jinonicích. V průběhu zimního semestru 2023 se skupina setkala s neziskovou organizací

Veronica, s níž spolupracuje na tzv. „green auditu“ v Jinonicích. Dne 15. 11. 2023 se také konal udržitelný

kulatý stůl (v anglickém jazyce) s cílem získat podněty od studentů, akademických, vědeckých a THP

pracovníků. Pracovní skupina své podněty komunikuje s vedením fakulty a pracuje na zlepšení vnitřní i

vnější komunikaci ohledně zlepšení povědomosti týkající se udržitelnosti campusu.

III. AI

Michal Parízek představil následné kroky v této agendě konané ve spolupráci s předsedkyní AS FSV UK,

Magdou Pečenou, a proděkanem pro digitalizaci, Martinem Nekolou. Ve spolupráci se spolkem Aignos

bude v prvních měsících roku 2024 probíhat sběr dat mezi studenty a akademiky k práci s AI. Na základě
sesbíraných dat budou následně zpracovány materiály a případně workshopy (primárně pro akademiky)

pro práci s AI s cílem začlenit tyto poznatky do výuky na FSV UK.
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III. Další body ze PRSZ

Komise pro rozvoj se shodla, že si není jistá, jak moc může do Plánu realizace Strategického záměru FSV

UK v roce 2024 zasahovat. Michal Parízek vznesl podnět, že udržitelnost jakožto jedna z avizovaných

priorit současného vedení je v PRSZ značně opomenuta.

IV. Komise – fungování

Komise se shodla, že by bylo vhodné poptat další členy napříč akademickou obcí, včetně anglojazyčných

studentů. Michal Parízek poznamenal, že Komise pro rozvoj AS FSV UK je vhodnou platformou, která by

mohla sloužit jako první anglojazyčná platforma ve struktuře AS FSV UK.

V. Další setkání Komise pro rozvoj

Další setkání Komise pro rozvoj se uskuteční v lednu 2024, přesné datum bude upřesněno v průběhu

prosince 2023.

Zapsala: Eliška Ullrichová


